
                                    Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet d. 10.  august 2022 

                                            Olympia husene – Ikast Andelsboligforening. 

 

 

 

1) Har vi nogle punkter til afd. mødet d. 7.9. 

   Opladning af køretøjer i skurene. 

2) Hvad er vores opgave som afd. bestyrelse. 

   Formanden vil undersøge hvad vi må, kommer der måske et kursus for Bestyrelser. 

3) Aktiviteter, evt. julearrangement. 

  Bestyrelsen vil prøve at lave en aftale med Jernbane Cafeen om julehygge sidst i november 

  Invitation kommer senere, sekretæren laver aftalen. 

4) Vild med vilje, kan vi gøre mere så vores område kommer til at se pænt ud. 

  Formanden har før snakket med borgmesteren, og prøver at invitere borgmesteren ned til en lille   

  Rundtur.   

5) Evt. 

Bænke til udemiljøet er lige i øjeblikket i restordrer. 

Kan bestyrelsen få at vide når en lejlighed fraflyttes eller udlejes. 

 

Bestyrelsen afholder næste møde d. 16. november kl. 10.30 hos Formanden. 

                 


